

**CCC Project 104072.108 – Questions and Answers – July 28, 2020**  
***(REISSUED AND REVISED)***

**Question 2:** The final recipient has the current license of the Mexican regulatory body (CNSNS) that covers the requested radioactive standards. Please, could you send us a copy of this license? Since we want verify the expiration time of this license.

**Answer 2:**

The recipient of the radioactive material will maintain the valid certifications and licenses required to handle radioactive material. A copy of the recipient's license to possess these sources will be provided as necessary to the successful respondent.

**Projet de la CCC n° 104072.108 – Questions et réponses – 28 juillet 2020**  
**(NOUVELLE ET RÉVISÉE)**

**Question n° 2 :** Le récipiendaire final détient un permis valide de l'organisme de réglementation mexicain, la *Comisión Nacional de Seguridad Nuclear y Salvaguardias* (CNSNS), pour les normes liées aux matières radioactives. Pouvez-vous nous envoyer une copie de ce permis? Nous souhaitons en vérifier le délai d'expiration.

**Réponse n° 2 :**

Le récipiendaire des matières radioactives conservera les homologations et les permis valides requis pour la manipulation des matières radioactives. Une copie du permis de possession du récipiendaire à l'égard de ces sources sera fournie au besoin au répondant retenu.